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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 14. januar 2025 kl. 17:00-19:00 i  
 

Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Christoffer Korsbakke Mortensen, Rikke Michan 

Afbud: Dan Cui Priergaard, Ane Palsberg, Sidsel Raben, Sidsel Buhl, Mads og Vilfred.  

Gæster: Suppleant Helene Vibholt, Thomas Mathiesen (administrativ leder) og Sune Larsen  

Ordstyrer: Sara Vinding  

Referent: Sune Larsen  

 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(5 min) 

17:00-
17:05 

 Referat er godkendt uden kommentarer  

Elevrådet  
 

17:05-
17:15 

 Ikke deltagende grundet projektuge 

Regnskab 24 og budget 
2025  

17:15-
17:30 

Thomas deltager 
 

Thomas præsenterede regnskab 2024 og 
forventet regnskab 2025. 
 
Det er sandsynligt at der skal kigges på 
personalereducering i 2025.  
MED genbesøger principper for 
personalereducering på kommende MED-møde. 
 
Alle enig i en åben og reel kommunikation til 
medarbejdergruppen omkring omstændighederne 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser  17:30-
17:45 

Forperson: 
Skoleledelsen: 

- Toiletprojekt 
- Skolens fødselsdag  

Medarbejderne:  
 

Forperson:  
Ingen meddelelser  
Toiletprojekt 
Gentofte ejendomme & arkitekter har været på 
rundtur på skolens toiletter. Deres generelle 
kommentar var, det var nogen pæne toiletter, 
men med indsatsområder. Der kommer en 
tilbagemelding omkring eventuelle ombygninger. 
Samtidigt blev der opfordret til at kigge på 
kulturen omkring at gå på toilettet. 
 
Kan man genbesøge projektet ”Toilet-helte”? 
 
Skolens fødselsdag 
Skolen fyldte 90 år d. 7 januar men bliver fejret 
dagen inden vinterferien.  
 
Et yderligere Fultonhold 
Det er planen der kommer et tredje Fultonhold 
efter sommerferien. Ift. regnskab, så er Fulton ikke 
en del af BA samlede regnskab. 
 
Forældrepatrulje 
Skolepatruljen virker til at fungere. Det er positiv 
feedback omkring de gule veste. Der er dog fortsat 
udfordringer med at enkelte køre mod 
ensretningen om morgenen. 
 
Opfordrer til, at skolen vedligeholder og opdaterer 
kys-og-kør skiltene, 
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Skærmprincip  17:45-
18:10  

Oplæg fra arbejdsgruppe vedhæftet  

 

Anna-Signe præsenterer det udsendte materiale 
om skærmbrug og principper. 
 
Rikke præsenterede hvad skolens arbejdsgruppe 
havde drøftet.  
 
Der iværksættes ” En Task-Force/skærm 
ambassadører” som besøger forældremøder og 
tydeliggør udfordringer og dilemmaer omkring 
brugen og indholdet af skærmene.  
 
TEK gruppen understøtter arbejdsgruppen og har 
et fokus på oplysning om skærme gennem 
arbejdet med teknologiforståelsen. 
 
Skolen genbesøger de indsatser og aftaler der 
allerede eksistere og rækker lidt ud over 
skærmpolitikken. Så alle medarbejdere for 
genopfrisket aftaler. 
 
Vigtigt at vi tydeliggør vores indsatser omkring 
skærme, til alle forældre og elever for den fælles 
forståelse. 
 
Fremadrettet: 
Hjemme-delen, skal kvalificeres af 
kontaktforældrene. Vi skal søge så mange input vi 
kan fra dem: 

- Hvad ser de som det vigtige?  
- Hvor skal vi sætte ind? 
- Hvordan får vi det ud og leve i klassen?  
- Hvad er vores succeskriterie for 

klassedialogen? 
(Klassekontrakt/hensigtserklæring, 
enighed, oplysningen, refleksionen etc?) 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

 
Task-Force inviteres til møde, det er vigtigt de 
hører forældrepointer 
 
Vær opmærksom på vi træder ind i privatsfæren 
og derfor kan total enighed være svær i en 
forældregruppe.  
 
Vil gerne fremhæve pointen om 
”hensigtsmæssig/smart” tanken, og den enkeltes 
valg har konsekvenser for fællesskabet. 
 
Anna-Signe arbejder videre med inputs. 
 
 

Princip for fritid (Klub)  18:10-
18:30 

Genbesøge tidligere princip, samt kobling til skærm og 
aktiviteter. Eventuelt nedsætte en sparringsgruppe.  
Princip vedhæftet.  
 

Sune gav en kort status på klubben. 
Punktet bliver genbesøgt i fremtiden. 
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Princip undervisningens 
organisering  

18:30-
18:40 

Tidligere princip samt udkast til nyt princip fremsendes fredag.  
I forlængelse af princip skal vi drøfte rammer for ny 
timefordelingsplan.  
 

Rikke præsenterede timetalsfordelingen for 
Bakkegårdsskolen 2025/26. 
 
Dilemmaer: 
Timebank og dens påvirkning på antallet af 
idrætstimer. Hvis vi skal holde fast i samme timer 
idræt, kan vi ikke reducere skoledagens længde. 
 
De store fagændringer er, at man på 1. årgang 
fjerner billedkunst og engelsk og på 5 årgang har 
ikke længere tysk/fransk.  
 
Der sker også noget med timetallet i engelsk og så 
skal der gøres plads til mere valgfag i udskolingen.  
 
Det er overvejelser, om man kan lade de fleste 
ændringer der er tænkt implementeret over 5 år 
træde i kraft med det samme.  
 
Inputs fra bestyrelsen 
Der behøver ikke være en kortere skoledag. Vigtigt 
at prioritere idræt og praksisfag. 
 
En oplevelse af at dansk bliver brugt til alt muligt 
andet. Obs, hvis faget skal ned i tid.  
 
Vi har mange elever der har brug for mere idræt 
for at balancere hverdagen. Det giver flere en 
bedre skoledag hvis de kan bevæge sig. 
Skolelængden virker god. 
 
Jo længere dagen bliver, jo mere spreder vi 
ressourcerne ud. Idrætten er vores fundament og 
vores identitet, den skal vi beholde. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Børnenes yndlingsfag er Idræt. 
 
Kan der være en progression i antallet af timer så 
det kan være stødt stigende. 
 
Jo flere to lære timer, jo bedre. 
 
Følge skolens anbefalinger at fagudvalgene ser på 
timefordelingsplanen.  
 

Drøftelse og beslutning om 
karakterer i 6. og 7. klasse i 
skoleåret 25/26 
 

10 min  Bilag fremsendes fredag Skolens anbefaling er godkendt af bestyrelsen.  
 
Der ønskes ikke at give karakterer til børn på 6. og 
7. årgang. 
 

Eventuelt     

Kommende punkter   Team Danmark samarbejde (November – udsættes til marts) 
Mad og måltidspolitik  
 

 

 


